

模板！仅供参考



厦门航空 XIAMENAIR

无人陪伴特殊旅客乘机申请书

PASSENGER
Releasing Advice

旅客信息 PASSENGER DETAILS

此处建议填写订票时
儿童或青少年的英文
姓名，可括号内写上
中文姓名

旅客姓名 Full Name of Passenger

ER/TONG (儿童)

年龄 Age

8岁

(儿童乳名 Child Nickname)

性别 Sex

旅客地址 Address

儿童地址(例:福建省厦门市湖里区埭辽路 22 号)

联系电话 Tel.

13000000000

证件类别及号码 ID No.

儿童证件(例:护照号 E1234562)

语言 Language Spoken

例:中文/英文

航班信息 FLIGHT DETAILS

自 FROM	至 TO	日期 DATE	航班号 FLIGHT NO.
始发地(例: 厦门)	目的地(例: 悉尼)	旅行日(例: 2018 年 7 月 18 日)	航班号(例: MF801)

交接信息 CONNECTING DETAILS

始发站托付人 (儿童父母/监护人) 姓名

Person (Parent/Guardian) Releasing on Departure - Name

送机人姓名(例: 陈妈妈)

地址

Address

送机人地址(例: 福建省厦门市湖里区埭辽路 22 号)

电话号码

Telephone No.

送机人电话(例: 13000000000)

身份证类别及号码

ID Card Type and No.

送机人证件信息 (例: 身份证号 35011111111111111111)

中途经停站接送人姓名

Person Meeting and Seeing off at Stopover Point - Name

地址

Address

电话号码

Telephone No.

身份证类别及号码

ID Card Type and No.

中途经停站接送人姓名

Person Meeting and Seeing off at Stopover Point - Name

地址

Address

电话号码

Telephone No.

身份证类别及号码

ID Card Type and No.

到达站承接人姓名

Person Meeting on Arrival - Name

接机人姓名(例: 陈爸爸)

地址

Address

接机人地址

电话号码

Telephone No.

接机人电话(例: 13000000000)

身份证类别及号码

ID Card Type and No.

接机人证件信息 (例: 护照号 E1111111)

受理售票处 Ticket office in charge

受理人 Person in charge

征询座位管理部门意见

Consultation of Seat management

座位管理员

Seat administrator

受理日期 Date of acceptance

旅客定座记录 (PNR)

注: 本申请书适用于无人陪伴儿童、无人陪伴盲人旅客的乘机申请。

Tips: This form is applicable for unaccompanied children, unaccompanied blind passenger.

第一联: 出票部门留存

无成人陪伴特殊旅客乘机申请书 声 明

1. 我证实《无成人陪伴特殊旅客乘机申请书》(以下简称《申请书》)中所列旅客在始发站、航班经停站和到达站由我所列明的人负责送接。送接人将保证留在机场,直至航班起飞以后,以及按照班期时刻表所列的航班到达时刻以前抵达到达站机场。

2. 如果由于《申请书》所列送接人未按规定进行送接或信息填写不详,造成旅客无人送接时,为保证旅客的安全运输;我授权承运人可以采取必要的行动,包括返回始发站,并且同意支付承运人在采取这些行动中所垫付的费用。如果该旅客拒绝接受承运人安排,由此造成的一切后果,本人愿负全部责任。

3. 我保证该旅客已具备政府法令要求的全部旅行证件(护照、签证、健康证明书等)。

4. 我作为《申请书》所列旅客的家属/父母或监护人,同意并要求该旅客按无成人陪伴特殊旅客的规定进行运输,并证明所提供的情况正确无误。

申请人签字:

申请人签名! 手写!!!

DECLARATION

1. I confirm that I have arranged for the passenger mentioned on the 《Request for Carriage-Handing Advice》(hereinafter for short 《advice》), to be accompanied to the airport on departure and to be met at stopover point and on arrival by the persons named. These persons will remain at the airport until the flight has departed and/or be available at the airport at the scheduled time of the arrival of the flight.
2. Should the passenger not be met at stopover point or destination, due to violation of the agreement by the accompanying person or due to my inaccurate information, I authorize the carrier(s) to take whatever action they consider necessary to ensure the passenger's safe custody, including return of the passenger to the airport of departure, and I agree to indemnify and reimburse the carrier(s) for the costs and expenses incurred by taking such action. Should the passenger refuse to accept the carrier's arrangement, I agree to be wholly responsible for whatever results cause by it.
3. I certify that the passenger is in possession of all travel documents (passport, visa, health certificate, etc.) required by applicable laws.
4. I, the undersigned family/parent or guardian of the passenger, agree to and request the unaccompanied carriage of the passenger named on the 《advice》 of this sheet and certify that the information provided is accurate.

Signature: